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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:190 Snabbare processer för skyddsjakt

Vi kan nu i pressen ta del av att vargattackerna ökar mot både hundar och får 
samt att attackerna blir alltmer närgångna. Senast var det en blott fem månader 
gammal valp som blev tagen av varg, endast 20 meter från ägaren när denne 
stod och lastade ur sin bil. Vi kan även se att allt fler hundar blir tagna av varg 
samt att får attackeras på dagtid. Detta blir konsekvenserna av att inte jaga varg, 
då vissa individer då tappar sin naturliga skygghet för människan. I dag är 
processen alldeles för krånglig när det gäller att bevilja skyddsjakt på 
problemvargar. Här bör man skapa ett effektivare system så att jakt kan beviljas 
inom två dygn efter en incident.

EU:s högsta domstol fastslog nyligen att licensjakt på varg inte bryter mot EU:s 
lagstiftning. Detta skulle kunna öppna upp för svensk vargjakt igen, något som 
krävs för att vargen ska utveckla en naturlig skygghet för människan. 

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är:

 

Vilka initiativ är statsrådet beredd att ta för att skapa ett snabbare regelverk 
gällande skyddsjakt på varg?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-10-16
Besvaras senast
2019-10-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


